

四川林业科技

SICHUAN LINYE KEJI

2020年4月 第41卷 第2期

目次

· 研究报告 ·

- 高寒沙地不同龄级高山柳光合特性及叶性状研究····· 邓东周,刘成,贺丽,等(1)
- 大花序桉优树家系苗期性状的遗传变异····· 陈小中,张临萍,陈炎,等(8)
- 川中丘陵区山桐子人工林生长和结实特性研究····· 杜阳平,严贤春,罗建勋,等(15)

· 生态建设 ·

- 南充市4所高校校园木本植物多样性分析····· 肖雅军,唐俊峰,赵旭喆,等(22)
- 一种生态足迹的地理可视化方法——以湖北省为例····· 张健航,周荣琪,赵雨馨(29)
- 嘉陵江中游段冬季水鸟多样性····· 杨琬婧,胡杰,陈红,等(35)
- 四川雪宝顶国家级自然保护区连香树资源现状及保护····· 庞德洪,赵定,吴勇,等(42)

· 林业产业 ·

- 康定木兰在成都夏季高温期的光合特性研究····· 闫敬林,刘光立(47)
- 四川牡丹资源分布特征研究····· 武华卫,钟金,贾晨,等(53)
- 四川九顶山自然保护区药用植物资源及多样性特征分析····· 王戈,唐源盛,喻晓钢,等(58)
- 人行天桥高架桥三角梅绿化技术初探····· 陈自亮(64)

· 研究简报 ·

- 长林油茶品种在遂昌县引种试验研究····· 范祥祯,钟子龙,叶陈育,等(69)
- 贵州杜鹃花科植物黔中杜鹃的补充描述····· 冯邦贤,杨冰,李鹤,等(74)
- 乐至县森林资源现状分析与对策····· 徐峥静茹,李德鹏,陈吉军,等(78)
- 胶囊种子对披碱草根系活力及土壤湿度的影响····· 陈永兰,谢程,杨瑶君,等(83)
- 海坛岛6座山体维管束植物物种组成分析····· 白珮珮,魏凯,何雅琴,等(90)

· 竹类研究专栏 ·

- 长足大竹象染色体核型分析····· 汪振宇,卫纪,廖鸿,等(95)
- 长足大竹象呼吸系统的超微结构研究····· 邓福相,郭庆,龙文聪,等(100)
- 长足大竹象成虫体表挥发物动态变化研究····· 刘丽萍,杨瑶君,龙文聪,等(108)
- 长足大竹象成虫各段肠道纤维素酶活性比较····· 汤小娟,杨瑶君,罗朝兵,等(118)
- 长足大竹象幼虫肠道纤维素酶活性研究····· 何慧,叶垚君,杨瑶君,等(126)

· 病虫害防治 ·

- 甘蓝夜蛾核型多角体病毒不同施药方法对蜀柏毒蛾的防效比较····· 王兴旺,李涛,庞宗奎,等(133)
- 攀枝花市园林植物蚧壳虫初步调查及防治对策····· 谢翠苹,张海燕,马书云,等(140)

Journal of Sichuan Forestry Science and Technology

Vol. 41 , No. 2 , Apr. 2020

Contents

Research Reports

- A study of photosynthetic characteristics and leaf traits of *Salix cupularis* with different ages in alpine sandy land
..... DENG Dongzhou, LIU Cheng, HE Li, et al. (1)
- Genetic variation and selection of seedling traits in superior *Eucalyptus cloeziana* families
..... CHEN Xiaozhong, ZHANG Linpin, CHEN Zhi, et al. (8)
- A study of growth and fruiting characteristics of *Idesia polycarpa* plantation in hilly area of central Sichuan
..... DU Yangping, YAN Xianchun, LUO Jianxun, et al. (15)

Ecological Development

- Analysis of woody plant diversity in four universities of Nanchong City
..... XIAO Yajun, TANG Junfeng, ZHAO Xuzhe, et al. (22)
- A geographical visualization method for ecological footprints——A case study of Hubei Province
..... ZHANG Jianhang, ZHOU Rongqi, ZHAO Yuxin (29)
- Diversity of winter waterbirds in Langzhong section of the middle reaches of the Jialing River
..... YANG Wanjin, HU Jie, CHEN Hong, et al. (35)
- The current status and protection of *Cercidiphyllum japonicum* resources in Sichuan Xuebaoding National Nature Reserve
..... PANG Dehong, ZHAO Ding, WU Yong, et al. (42)

Forestry Industry

- A study of the photosynthetic characteristics of *Magnolia dawsoniana* during summer high temperature period in Chengdu
..... YAN Jinglin, LIU Guangli (47)
- A study of the distribution characteristics of *Paeonia decomposita* resources in Sichuan
..... WU Huawei, ZHONG Jin, JIA Chen, et al. (53)
- Analysis of medicinal plant resources and diversity characteristics in Jiudingshan Nature Reserve of Sichuan Province
..... WANG Ge, TANG Yuansheng, YU Xiaogang, et al. (58)
- Preliminary study of *Bougainvillea* greening technology on overpasses and viaducts CHEN Ziliang (64)

Brief Reports

- Effects of Changlin *Camellia oleifera* varieties on yield and quality in the mountainous areas of Suichang County
..... FAN Xiangzhen, ZHONG Zilong, YE Chenyu, et al. (69)
- Supplementary description of *Rhododendron feddei* in Guizhou FENG Bangxian, YANG Bing, LI He, et al. (74)
- Analysis and countermeasures of forest resources in Lezhi County XU Zhengjingru, LI Depeng, CHEN Jijun, et al. (78)
- Effects of capsule seeds on *Euphorbia pulcherrima* root activity and soil moisture
..... CHEN Yonglan, XIE Cheng, YANG Yaojun, et al. (83)
- Species composition analysis of vascular plants in six mountains in Haitan Island BAI Peipei, WEI Kai, HE Yaqin, et al. (90)

Special Columns of the Bamboo Snout Beetle

- Karyotype analysis of *Cyrtotrachelus buqueti* Guer WANG Zhenyu, WEI Ji, LIAO Hong, et al. (95)
- The ultrastructure of respiratory system of *Cyrtotrachelus buqueti* Guer ...DENG Fuxiang, GUO Qing, LONG Wencong, et al. (100)
- A study of the dynamic changes of volatiles on the body surface of *Cyrtotrachelus buqueti* adults
..... LIU Liping, YANG Yaojun, LONG Wencong, et al. (108)
- Comparison of cellulase activity in different intestinal segments of *Cyrtotrachelus buqueti* adults
..... TANG Xiaojuan, YANG Yaojun, LUO Chaobing, et al. (118)
- A study of cellulase activity in intestine tract of *Cyrtotrachelus buqueti* larvae HE Hui, YE Yaojun, YANG Yaojun, et al. (126)

Pest Control

- Comparsion of control effects of different NPV application methods on *Parocneria orientalis*
..... WANG Xingwang, LI Tao, PANG Zongkui, et al. (133)
- Preliminary investigation and control countermeasures of scale Insects on garden Plants in Panzhihua City
..... XIE Cuiping, ZHANG Haiyan, MA Shuyun, et al. (140)